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 PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 

                 GRAD RIJEKA 

MJESNI ODBOR  DRENOVA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA DRENOVA 

 

KLASA:  024-05/24-01/9 

URBROJ:  2170-1-03-04-24-4 

Rijeka,  27. veljače 2024. 

 

ZAPISNIK 

SA 11. SJEDNICE VMO DRENOVA 

11. sjednica VMO Drenova održana je 26. veljače 2024. (ponedjeljak) s početkom u 17:00 sati  

u prostorijama MO Drenova, Cvetkov trg 1.  

 

Sjednici su bili nazočni: 

- Valter Štefan, predsjednik  

- Mateo Prpić, zamjenik predsjednika  

- Zorka Ćoso, članica  

- Marijan Jurlina, član  

- Senija Košpo Keškić tajnica  

 

Sjednici nisu bili nazočni: 

- Helena Matanić, članica 
 

Zapisnik sa 10. sjednice VMO Drenova usvojen je jednoglasno. 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Valter Štefan i predložio slijedeći  
 

 

DNEVNI RED 

1. Dopisi građana 
2. Informacija o sastanku sa Rijeka plusom i dopisima gradskih službi 
3. Informacija o održanoj aktivnosti dočeka maškara u MO Drenova 
4. Razno 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 

AD. 1 

Predsjednik Vijeća Valter Štefan nazočne  vijećnike upoznao je sa sadržajem mailova  i upitima 
građana putem telefona i pismeno. 
 
1.1 Stanovnik iz ulice Paškinovac obavijestio je MO da se doselio u ulicu Paškinovac te da od 
Grada Rijeke traži da mu se osigura parkirno mjesto za vozilo pošto je 100% invalid. MO je 
nadležnim službama u gradu Rijeci uputio mail da se realizira asfaltiranje ulice Paškinovac. 
 

Zaključak: Vijeće MO Drenova je navedeno primilo na znanje. 

 



 2/3 

1.2 Stanarka na adresi Ravan 2a., 2.b i 4.b žalila se na neosvijetljen parking kao i obraslu površinu 

koja je uz parkirna mjesta. Predsjednik je  upoznao Vijeće kako smo proslijedili mail na komunalnog 

redara koji je izašao na teren te ustvrdio da se radi o privatnog parkingu i privatnoj parceli te nije u 

našoj nadležnosti rješavanje istog. 

 

Zaključak: Vijeće MO Drenova je navedeno primilo na znanje  

 

1.3 Stanar iz Lukovdolske ulice piše o neodržavanju državnih parcela. Traži soluciju kako to riješiti. 

Komunalni redar izašao je na teren te ustvrdio da je parcela u privatnom vlasništvu te nemamo 

nadležnost rješavanja  navedenog problema. 

 

Zaključak: Vijeće je  Informaciju primilo na znanje. 

 

1.4 Stanovnik ulice Ružice Mihić traži da se ukloni protupravno izgrađena baraka koja je prekrivena 

azbestnim pločama te mu ugrožava zdravstveno stanje.  Komunalni redar izašao je u izvid, te smo 

primljeni zahtjev uputili dalje na rješavanje. 

 

Zaključak: Vijeće MO Drenova je navedeno primilo na znanje. 

 

1.5 Zamolba stanovnika iz ul. Ružice Mihić 25. za uklanjanjem stabla visine 8-9m., koje im smeta 

i čini probleme. MO poslao na nadležne službe da procijene opravdanost traženog. 

 

Zaključak: Vijeće MO Drenova je navedeno primilo na znanje. 

 

1.6 Stanovnici Fužinske ulice 41. negoduju što su djelatnice Grada Rijeke zadužene za zelene 

površine viđene ispred njihove zgrade kako dogovaraju orezivanje raslinja bez suglasnosti ostalih 

stanara. Stanari su mišljenja kako treba ostaviti zelenilo te se protive orezivanju i micanju zelenila 

na području okoliša zgrade. 

 

Zaključak: Vijeće MO Drenova je navedeno primilo na znanje 

 

AD.  

Sastanak sa Miroslavom Badrićem, rukovoditelj službe Rijeka plus. Predsjednik VMO obavijestio 

je kako se trenutno izvode radovi oko postavljanja  rampe ispred ulaza u OŠ Fran Franković. Naveo 

je i kako je u planu asfaltiranje dijela ulice Gabrijela Bratine na kojoj su nastala velika udubljenja, 

a ista se nalazi u neposrednoj blizini semafora. U planu je  preregulacija dijela Kučićkog puta iz 

dvosmjerne u jednosmjernu.  

 

Zaključak: Vijeće MO Drenova je navedeno primilo na znanje. 

 

AD.3 

 MO Drenova priredio je doček i party djece iz OŠ Fran Franković na Cvetkovom trgu gdje su djeca 

imala maškaranu zabavu, nakon toga VMO Drenova svim učenicima podijelio je slatke pakete te 

in je u prostorijama MO priredio maškarani party uz muziku, sokove i slatkiše.  Predsjednik je  sa 

zadovoljstvom ustvrdio kako je sve prošlo u najboljem redu i sa velikim  pohvalama od strane škole, 

učenika kao i roditelja. U planu je da od sljedeće godine uvrstimo maškare u programske aktivnosti, 

te da nastavimo sa tradicijom maškaranog druženja škole i MO. 

 

Zaključak: Vijeće MO Drenova je navedeno primilo na znanje. 

 

 



 3/3 

 

AD.4 

Dogovori Vijeća o predstojećim programskim aktivnostima, nadolazećoj Eko akciji. Prikupljanja 

donacija za organizaciju  Dana Drenove. 

Predsjednik je obavijestio vijećnike da sagledaju potrebe vezano za male komunalne akcije za 

2025. godinu. Razgovaralo se i o prijedlogu Vijeća vezano za izgradnju spomenika poginulim 

braniteljima iz domovinskog rata te o preprekama na koje nalazimo od strane Grada.  

Problemi sa petrolejskom cestom na dionici u blizini Grohova gdje je na više mjesta uočeno 

pucanje asfalta te ulegnuća ceste. O tome je u planu obavijestiti Rijeka plus. 

Vijećnici su obaviješteni da su prostorije MO obnovljene i spremne za korištenje. Predsjednik je 

obavijestio vijećnike kako svakodnevno zaprimamo  više poziva o problemu sa smećem., kao i sa 

uličnom rasvjetom koja se često kvari.  

 

  

 

 

 

Ovaj se zapisnik sastoji tri  (3) stranice 

 

Sjednica je završila u 18.40 sati. 

 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Drenova 

             Senija Košpo Keškić                                                                       Valter Štefan 

 
 

 

 

 

 

 
 

 


